
ZAPISNIK*
sa Sedme - posebne sjednice Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 

2022. godini Skupstine Crne Gore 27. saziva, odrzane 20. i 21. jula 2022. 
godine

Sjednica je pocela 20. jula u 13 sati i 35 minuta.
SJednici Je predsjedavala Danijela Ourovic, predsjednica Skupstine, a 

Jednim dijelom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednice, predsjedavala je 
dr Branka Bosnjak, potpredsjednica Skupstine.

Predsjednica Skupstine podsjetila je da je ovo sjednica u redovnom 
zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima u vezi sa 
odredenom temom i obavijestila da je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT I POSLANiCKA PITANJA U VEZI SA ODREOENOM TEMOM

U okviru premijerskog sata pitanja predsjedniku Vlade postavili su
poslanici:

1. Jevto Erakovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 
partije socijalista Crne Gore:

„Da li je komisija koja je utvrdivala da li je bilo propusta u radu policije u 
Niksicu 13. jula, zakijucila da ih je bilo? Sta su zakijucci te komisije? Prema 
informacijama kojima raspolazete, da li Vi licno smatrate da je bilo propusta i da 
li danas znate ko je naredio da se propuste provokatori kako ih naziva ministar 
unutrasnjih poslova?“

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Jevto Erakovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Jevto Erakovic je iznio stav na odgovor predsjednika Viade.

2. Milan Knezevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog 
fronta - Nova srpska demokratija, Demokratska narodna partija i Radnicka 
partija:

„l, sto cemo sad?"
Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Milan Knezevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Milan Knezevic je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

3. Bogdan Bozovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Socijalisticke 
narodne partije Crne Gore:

„Viada na cijem ste celu prepoznaje se u medunarodnoj javnosti i kao 
Vlada pomirenja. Molim Vas da nama, poslanicima u Skupstini Crne Gore, 
odgovorite na pitanje koje su, po Vasem misljenju, najvece prepreke za ubrzanje
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pregovarackog procesa sa Evropskom unijom i koje su to kocnice koje se nalaze 
na nasem putu ka EU kako bismo efikasno zaokruzili ove najvaznije teme i 
pitanje poput reform! u pravosucJu, pitanje pravde, bezbjednosti i borbe protiv 
organizovanog kriminala?"

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovorje 
komentarisao Bogdan Bozovic.

4. Milos Konatar, predsjednik Kluba poslanika Crno na bijelo:
„KoJi su naredni koraci koje cete preduzeti kao predsjednik Vlade kako bi 

Crna Gora ubrzala svoj evropski put, zakijucila proces pregovora i postala 
naredna clanica Evropske unije? Ko danas koci evropski put Crne Gore?"

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovorje 
komentarisao Milos Konatar, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.

5. Dr Branko Radulovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 
fronta - Pokret za promjene:

„Urgentan, dinamican i odrziv investicioni ciklus i temeijne reforme su od 
sudbonosnog znacaja po buducnost Crne Gore. Jedino to moze da stvori nove 
vrijednosti i radna mjesta, smanji brojne limite i slabosti, obezbijedi progres 
cijelog drustva, poveca otpornost na sokove koji ce biti sve veci i integrise Crnu 
Goru u bogatu zajednicu. Da li imate plan kako to s pro vest i, posebno imajuci u 
vidu izuzetno slozeno i apsurdno politicko i ukupno drustveno stanje i tesko 
kriminaino naslede? Molio bih poseban osvrt na energetiku, sektor koJi ce 
odrediti cak i odrzivost planete Zernije?"

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje.
Predsjednica Skupstine obavijestila Je da postanik Suijo Mustafic, 

predsjednik Kluba poslanika Bosnjacke stranke ne prisustvuje sjednici zbog 
smrtnog slucaja u porodici, pa iz tog razloga pitanje nece biti postavijeno.

6. Dr Damir Sehovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokrate Crne Gore:

„Da li cete, nakon sto ste izgubili podrsku parlamentarne vecine koja Vas 
je izabrala, podnijeti ostavku na mjesto predsjednika Vlade Crne Gore?"

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovorje 
komentarisao dr Damir Sehovic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na komentar. 
Poslanik dr Damir Sehovic Je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

7. Dr Draginja Vuksanovic Stankovic, predsjednica Kluba poslanika 
Socijaldemokratske partije Crne Gore - Liberalne partije:

„Krajem juna ste posjetili susjednu Srbiju i tom prilikom se susreli sa 
najznacajnijim drzavnim predstavnicima te zemlje. Prilikom zajednicke press 
konferencije sa predsjednikom Srbije Aleksandrom Vucicem, on Je istakao da 
mu se „cini da ste neka velika politicka pitanja, koja su nas nekad razdvajala, 
uspjeli na konkretan nacin da razrijesite". Zbog toga Je od Izuzetne vaznosti da 
Javnost Crne Gore upoznate sa time koja ste to politicka pitanja rijesili sa
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predsjednikom Srbije, posto nas o tome nijeste izvijestiii. TakocJe, ocekujem, da 
nam kazete i sto su bili konkretni razlozi za nezakonito zadrzavanje i 
maltretiranje poslanikaSkupstineCrneGore na granici saSrbijom, kojejetrajalo 
duze od godinu dana?“

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisala dr Draginja Vuksanovic Stankovic, a predsjednik Vlade je 
odgovorio na komentar. Posianica dr Draginja Vuksanovic Stankovic je iznijela 
stav na odgovor predsjednika Vlade.

8. Genci Nimanbegu, predsjednik Kluba albanskih poslanika:
„Zakon o otklanjanju posljedica oduzimanja imovine u uvali Valdanos, koji 

sam podnio Skupstini Crne Gore, a koji je usvojen 11. juna 2021. godine sa 49 
glasova ZA, se primjenjuje vec vise od godinu dana, stoga od Vas trazim 
informacije dokle se stiglo sa primjenom tog zakona. Koliki je broj podnijetih 
zahtjeva o povracaju imovine, a koliko je od tih zahtjeva uspjesno realizovano? 
Zbog cega se ne postuje zakonski odreden rok o rjesavanju podnijetih zahtjeva 
izbogcega Zastitnikimovinskopravnih interesa Crne Gore odugovlaci procedure 
podnijetim zalbama kada za to ne postoji niti jedan zakonom propisani razlog? 
Kakva je sudbina zakijucaka koje sam Vam uputio 11. maja 2022. godine?“

Dr Dritan Abazovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Genci Nimanbegu, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Genci Nimanbegu je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

* * *

Sjednicaje prekinuta u 18 sati, a nastavijena sjutradan (21.jula) u 12 sati
i 15 minuta.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima u vezi sa 
odredenomtemom.

Predsjednica Skupstine podsjetila je da su predsjednici poslanickih 
klubova pariamentarne opozicije saglasno clanu 193a Poslovnika Skupstine 
dostavili predlog sa precizno navedenom temom „Strategija Vlade za 
prevazilazenje ekonomske krize, koju i sama najavijuje" o kojoj postavijaju 
pitanja potpredsjedniku Vlade za ekonomski sistem i ministru poljoprivrede, 
sumarstva i vodoprivrede Vladimiru Jokovicu, kao nadleznom ministru. Saglasno 
clanu 193b Poslovnika Skupstine pravo na postavijanje pitanja nadleznom 
ministru povodom odredene teme ima predsjednik, odnosno oviasceni 
predstavnik kiuba.
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Vladimiru Jokovicu, potpredsjedniku Vlade za ekonomski sistem i ministru 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, poslanicka pitanja na temu „StrategiJa 
Vlade za prevaziiazenje ekonomske krize, koju i sama najavljuje" postavili su 
posianici:

1. Predrag Sekuiic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 
partije socijalista Crne Gore.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Predrag Sekuiic, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za 
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede Je 
odgovorio na komentar. Poslanik Predrag Sekuiic se izjasnio povodom odgovora 
potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, sumarstva 
i vodoprivrede.

2. Dejan Ourovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog 
fronta - Nova srpska demokratija, Demokratska narodna partija i Radnicka 
partija.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, odgovorio je na pitanje. Odgovor Je 
komentarisao Dejan Durovic, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za 
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede Je
odgovorio na komentar. Poslanik Dejan Durovic se izjasnio povodom odgovora 
potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, sumarstva 
i vodoprivrede.

3. Dragan Ivanovic, predsjednik Kluba poslanika Socijalisticke narodne 
partije Crne Gore.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, odgovorio je na pitanje. Odgovor Je 
komentarisao Dragan Ivanovic, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede Je
odgovorio na komentar. Poslanik Dragan Ivanovic se izjasnio povodom odgovora 
potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, sumarstva 
i vodoprivrede.

4. Zdenka Popovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Demokrate - 
Demos - Mirje nasa nacija.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede odgovorio Je na pitanje. Odgovor Je 
komentarisala Zdenka Popovic, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za 
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede Je
odgovorio na komentar. Poslanica Zdenka Popovic se izjasnila povodom
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odgovora potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, 
sumarstva i vodoprivrede.

Poslanik Vladimir Martinovic intervenisao je proceduraino povodom 
nacina vodenja sjednice ukazujuci da je predsjednica Skupstine povrijedila 
Poslovnik dajuci rijec potpredsjedniku Vlade za ekonomski sistem i ministry 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede i poslanici Zdenki Popovic, nakon 
zavrsenog postupka odgovora na poslanicko pitanje, kakoje propisano clanom 
193b Poslovnika Skupstine.

Predsjednica Skupstine je dala potrebna objasnjenja.
5. Mr Bozena Jelusic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Crno na

bijelo.
Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i minister 

poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisala mr Bozena Jelusic, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za 
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede je 
odgovorio na komentar. Poslanica, mr Bozena Jelusic, se izjasnila povodom 
odgovora potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, 
sumarstva i vodoprivrede.

6. Dr Branko Radulovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 
fronta - Pokretza promjene.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao dr Branko Radulovic.

7. Andrija Popovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokratske partije Crne Gore - Liberalne partije.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem i ministar 
poljoprivrede, sumarstva I vodoprivrede odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Andrija Popovic.

8. Mr Boris Mugosa, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokrate Crne Gore.

Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za ekonomski sistem I ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao mr Boris Mugosa, a Vladimir Jokovic, potpredsjednik Vlade za 
ekonomski sistem i ministar poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede je 
odgovorio na komentar. Poslanik mr Boris Mugosa se izjasnio povodom 
odgovora potpredsjednika Vlade za ekonomski sistem i ministra poljoprivrede, 
sumarstva I vodoprivrede.

Predsjedavajuca dr Branka Bosnjak obavijestiia je da je Sedma - posebna 
sjednica Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 2022. godini zavrsena.
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* * *

Sjednica je zavrsena 21.jula u 15 sati i 55 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/22-10/10 
Podgorica, 21. jul 2022. godine

SKUPSTINACRNEGORE 27.SAZIVA

GENERALNI SEKRETAR PREDSJEDNICA
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